

Title (en)
ELECTRIC CHAFING-DISH.

Title (de)
ELEKTRISCHER PLATTENWÄRMER.

Title (fr)
CHAUFFE-PLATS ELECTRIQUE.

Publication
EP 0138827 A1 19850502 (DE)

Application
EP 84900601 A 19840207

Priority
CH 68883 A 19830208

Abstract (en)
[origin: WO8403029A1] The electric chafing-dish has a base (1) connected to the mains by a cable (2) and at least one heat accumulation plate (3) provided with electric resistances (6), which plate may be connected to the base by plug connections (4). The heat accumulation plate which is separated from the base when in use is comprised of a material (5) which delays the cooling after switching off the power supply. The chafing-dish enables a utilization which saves energy since only the heating plates intended to a direct utilization are warmed up. Optionally, i.e. owing to an angular displacement of 180° of the heating plates therebetween, the male plug (A) connected to the heating resistance (6) or the male plug (B) arranged as a transit lead are connected to the female conductor contacts (8').

Abstract (fr)
Le chauffe-plats électrique possède une base (1) raccordée au secteur par un câble (2) et au moins une plaque d'accumulation thermique (3) dotée de résistances électriques (6), qui peut être reliée à la base par des connexions à fiches (4). La plaque d'accumulation thermique qui est séparée de la base pour l'utilisation est composée d'un matériau (5) qui retarde le refroidissement après coupure de l'alimentation en énergie. Le chauffe-plats garantit une utilisation économisant l'énergie du fait que seules sont chauffées les plaques chauffantes destinées à une utilisation directe; facultativement, c-à-d grâce à un déplacement angulaire de 180° des plaques chauffantes entre elles, la fiche mâle (A) reliée à la résistance de chauffe (6) ou la fiche mâle (B) en forme de conducteur de transit sont reliées aux contacts femelles conducteurs (8').

IPC 1-7
A47J 39/02

IPC 8 full level
A47J 39/02 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47J 36/24 (2013.01); **A47J 36/2405** (2013.01); **A47J 36/2483** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT BE DE FR GB LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8403029 A1 19840816; EP 0138827 A1 19850502

DOCDB simple family (application)
CH 8400016 W 19840207; EP 84900601 A 19840207